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Abstract (en)
The invention relates to edging strips comprising a flat part forming a base (1) intended to be fixed to the floor (5) and a curved part (2) forming an
edge intended to be folded back on the base (1) after fixing the latter to the floor. This edge strip is produced from a single metal strip. The edge (2)
is constituted from two thicknesses of the metal strip against each other, and the base (1) is constituted from a single thickness of the metal strip.
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Abstract (fr)
La présente invention se rapporte aux barres de seuil comprenant une partie plane formant embase (1) destinée à être fixée au sol (5) et une partie
bombée (2) formant seuil destinée à être rabattue sur l'embase (1) après fixation de celle-ci au sol. Cette barre de seuil est réalisée à partie d'une
seule bande métallique. Le seuil (2) est constitué de deux épaisseurs accolées de la bande métallique, et l'embase (1) est constituée d'une simple
épaisseur de la bande métallique.
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